
Schriftelijke vragen inzake voorlopige uitspraak voorzieningenrechter inzake voorlopige voorziening 
Nedmag.

Op 9 juni jl.. oordeelde de voorzieningenrechter van de Raad van State in een voorlopige uitspraak 
dat zoutwinner Nedmag een zoutwinningslocatie bij Tripscompagnie niet opnieuw in gebruik mag 
nemen. Het betreft de TR 9 waar in april 2018 een calamiteit heeft plaatsgevonden.

Gemeentebelangen is erg content met bovenstaand besluit. De voorzieningenrechter heeft in onze 
ogen eindelijk de veiligheid van de omwonenden boven het economisch belang gesteld!

Maar wij zijn erg teleurgesteld dat Nedmag twee nieuwe locaties in gebruik mag nemen en wel de   
VE 5 en VE 7. Deze locaties liggen dichtbij de Kielsterachterweg en dichtbij de gemeentegrens.

Vraag: De nieuw te ontwikkelen putten VE 5 en VE 7 moeten van een klein boorgat naar een caverne 
met een pekelvolume van 450.000 m3 worden ontwikkeld. Dit duurt circa 2 jaar. De pekel wat in het 
begin wordt gewonnen is niet geschikt voor verdere verwerking of levering aan klanten. De pekel 
moet worden afgelaten (geïnjecteerd) in andere bronnen. Welke worden dat en gaat dit risico 
opleveren voor de omgeving?



Vraag: Is het college geïnformeerd over de risico’s van de effecten van de nieuw te ontwikkelen 
putten op de omgeving en houdt het college nauw contact met het SodM?

Op 16 december jl. hebben Waterschap Hunze en Aa’s, gemeente Veendam, gemeente Midden-
Groningen en Nedmag een hernieuwde overeenkomst ondertekend over het vergoeden van kosten 
als gevolg van bodemdaling door zoutwinning. Deze overeenkomst is aangegaan voor een periode 
van 20 jaar.

Vraag: de nieuw te ontwikkelen putten liggen dichtbij de gemeentegrens van Aa en Hunze.  Hoe zit 
het dan met de vergoeding van de kosten als gevolg van de bodemdaling in de gemeente Aa en 
Hunze?

De zaak is met deze voorlopige uitspraak niet ten einde. Inhoudelijke behandeling komt pas op zijn 
vroegst aan bod in 2024.

Vraag: Gemeentebelangen is van mening dat het, mede gezien alle problematiek rond 
mijnbouwactiviteiten in Groningen en N-O Drenthe het niet meer van deze tijd is dat betrokkenen 
zoals stichtingen en burgers middels juridische activiteiten moeten proberen een eind te maken aan 
deze inmiddels vastgestelde onwenselijke mijnbouwactiviteiten.

Vraag: deelt het college deze mening en zo ja welke stappen denkt zij dan in deze te nemen.

Tot zover.

Namens de fractie van Gemeentebelangen Aa en Hunze.

Ina Oortwijn
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